
Протокол № 26

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 03 листопада 2017 року                                                     м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (6)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Здебська Валентина Павлівна;
Могилей Михайло Миколайович;

Відсутні:  (3)
член постійної комісії – Дичко Анатолій Дмитрович;

Монашок Микола Дмитрович;
Ратенко Сергій Леонідович.

У роботі постійної комісії взяв участь депутата обласної ради Степура Р.С.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року
№ 198 “Про обласний бюджет на 2017 рік”.

Інформує: Шеремет Сергій Вікторович – директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації
Запрошені: Таборанський Володимир Петрович – начальник управління освіти,
науки, молоді та спорту Кіровоградської обласної державної адміністрації
Животовська  Валентина  Григорівна –  директор  департаменту  культури,
туризму  та  культурної  спадщини  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
Рибальченко Олег Миколайович –  директор департаменту охорони здоров'я
Кіровоградської обласної державної адміністрації
Проненко  Сергій  Миколайович —  начальник  управління  капітального
будівництва обласної державної адміністрації
Довжук Ольга Василівна — директор департаменту житлово-комунального
господарства обласної державної адміністрації
Ковтунов Олександр Володимирович –  директор департаменту екології та
природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації
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2. Про внесення змін і доповнень до програми економічного і соціального
розвитку Кіровоградської області на 2017 рік.

Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна – директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про внесення змін та доповнень до додатків до Програми формування
позитивного  міжнародного  та  інвестиційного  іміджу  Кіровоградської
області на 2017-2020 роки.

Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна – директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

4. Про внесення змін до Комплексної програми охорони навколишнього
природного середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

5. Про  внесення  змін  до  Положення  про  обласний  фонд  охорони
навколишнього природного середовища.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

6. Про використання мисливських угідь.
Інформує: Ревенко  Наталія  Олександрівна –  начальник  Кіровоградського
обласного управління лісового та мисливського господарства
Запрошено: Власенко Микола Григорович – начальник державної екологічної
інспекції у Кіровоградській області

7. Про  внесення  змін  до  Перспективного  плану  формування  територій
громад Кіровоградської області.

Інформує: Кулікова  Вікторія  Володимирівна –  начальник  управління
регіонального  розвитку,  містобудування  та  архітектури  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

8. Про  стан  виконання  Комплексної  програми  захисту  населення
Кіровоградської  області  від  впливу  іонізуючого  випромінювання  на
2014-2018 роки.

Інформує: Черненко  Олена  Михайлівна –  начальник  управління  державного
нагляду  за  дотриманням  санітарного  законодавства  головного  управління
Держпродспоживслужби в Кіровоградській області
Слінченко Володимир Андрійович – начальник управління з питань цивільного
захисту Кіровоградської обласної державної адміністрації
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9. Про  відкриту  заяву-коментар  представників  громадськості
Олександрійського регіону.

Інформує: Головченко  Олександр  Олександрович –  заступник  генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
10. Про внесення змін до Реґламенту Кіровоградської обласної ради.
Інформує: Тимофієва  Наталія  Григорівна  —  керуючий  справами
виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради

11. Про  звернення  мешканців  гуртожитку  по  вул. Тамма,  13
м. Кропивницький стосовно приватизації їх помешкань.

12. Про  звернення  управління  Кіровоградської  єпархії  Української
Православної  Церкви  Київського  Патріархату  щодо  будівництва
кафедрального собору у м. Кропивницький.

Інформує: Мездрін  Вадим  Миколайович  —  начальник  управління
містобудування  та  архітектури  Кіровоградської  міської  ради–  головний
архітектор міста

13. Про  звернення  жителів  м. Мала  Виска  стосовно  забезпечення
населення питною водою.

Інформує: Проненко  Сергій  Миколайович —  начальник  управління
капітального будівництва обласної державної адміністрації

14. Про депутатський запит депутата обласної ради Здебської В.П.
Інформує: Здебська  Валентина  Павлівна —  депутат Кіровоградської
обласної ради

15. Про звернення Волинської обласної ради щодо необхідності внесення
змін до нормативно-правових актів з метою забезпечення збереження
лісового фонду України.

Інформує: Кайдаш  Юрій  Анатолійович —  депутат Кіровоградської
обласної ради

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року
№ 198 “Про обласний бюджет на 2017 рік”

Слухали інформацію  інформацію  директора  департаменту  фінансів
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Шеремета  С.В.  стосовно
внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2016 року № 198 “Про
обласний бюджет на 2017 рік”.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:
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1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення обласної ради “Про внесення змін до рішення обласної ради
від 23 грудня 2016 року № 198 “Про обласний бюджет на 2017 рік”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 205 (додається)

2. Про  внесення  змін  і  доповнень  до  програми  економічного  і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2017 рік

Слухали інформацію  директора  департаменту  економічного  розвитку  і
торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Рахуби  Н.А.
стосовно внесення змін і доповнень до програми економічного і соціального
розвитку Кіровоградської області на 2017 рік.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  департаменту  економічного  розвитку  і  торгівлі

Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  суми запланованих коштів
для реалізації заходів даної програми зазначати у розрізі бюджетів, за рахунок
яких передбачаються ці кошти.

3. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований
проект рішення обласної  ради “Про внесення змін і  доповнень до програми
економічного і соціального розвитку Кіровоградської області на 2017 рік”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 206 (додається)

3. Про  внесення  змін  та  доповнень  до  додатків  до  Програми
формування  позитивного  міжнародного  та  інвестиційного  іміджу
Кіровоградської області на 2017-2020 роки.

Слухали інформацію  директора  департаменту  економічного  розвитку  і
торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Рахуби  Н.А.
стосовно  внесення  змін  та  доповнень  до  додатків  до  Програми  формування
позитивного міжнародного та інвестиційного іміджу Кіровоградської  області
на 2017-2020 роки.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення обласної ради “Про внесення змін та доповнень до додатків до
Програми  формування  позитивного  міжнародного  та  інвестиційного  іміджу
Кіровоградської області на 2017-2020 роки”.

Голосували: “за”-5 осіб 
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“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 207 (додається)

4. Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на
2016-2020 роки.

Слухали інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони  навколишнього
природного середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення обласної ради “Про внесення змін до Комплексної програми
охорони навколишнього природного середовища в Кіровоградській області на
2016-2020 роки”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 208 (додається)

5. Про  внесення  змін  до  Положення  про  обласний  фонд  охорони
навколишнього природного середовища.

Слухали інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно  внесення  змін  до  Положення  про  обласний  фонд  охорони
навколишнього природного середовища.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення обласної ради “Про внесення змін до Положення про обласний
фонд охорони навколишнього природного середовища”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 209 (додається)

6. Про використання мисливських угідь.
Слухали інформацію начальника Кіровоградського обласного управління

лісового  та мисливського  господарства  Ревенко Н.О.  стосовно використання
мисливських  угідь,  розташованих  на  території  Знам’янського  району
Кіровоградської області, загальною площею 3271,5 га.
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За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати розгляд запропонованого проекту рішення обласної ради

“Про використання мисливських угідь” на пленарному засіданні п'ятнадцятої
сесії обласної ради.

Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”-2 осіб (Довбиш І.І., Могилей М.М.)
“утрим.”-0 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято

7. Про внесення змін до Перспективного плану формування територій
громад Кіровоградської області.

Слухали інформацію  начальника  управління  регіонального  розвитку,
містобудування  та  архітектури  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації Кулікової В.В. стосовно внесення змін до Перспективного плану
формування територій громад Кіровоградської області.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення обласної ради “Про внесення змін до Перспективного плану
формування територій громад Кіровоградської області”.

Голосували: “за”-4 осіб 
“проти”-1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.”-1 осіб ( Могилей М.М.)

Вирішили:  Рішення не прийнято

8. Про  стан  виконання  Комплексної  програми  захисту  населення
Кіровоградської  області  від  впливу  іонізуючого  випромінювання  на
2014-2018 роки.

Слухали інформацію  начальника  управління  державного  нагляду  за
дотриманням  санітарного  законодавства  головного  управління
Держпродспоживслужби в Кіровоградській області Черненко О.М., начальника
управління  з  питань цивільного  захисту Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації Слінченка В.А. щодо виконання Комплексної програми захисту
населення Кіровоградської області від впливу іонізуючого випромінювання на
2014-2018 роки.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Визнати  стан  виконання  заходів  даної  програми  за  2017  рік

незадовільним.
3. Рекомендувати Кіровоградській обласній державній адміністрації  та

головному  управлінню  Держпродспоживслужби  в  Кіровоградській  області
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розроби  та подати  обласній  раді  пропозиції  щодо дієвих  змін до  зазначеної
програми.

4. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований
проект рішення обласної ради з урахуванням пропозицій від постійних комісій
обласної ради з питань з питань промисловості,  підприємництва та розвитку
інфраструктури та з питань охорони здоров'я та соціальної політики.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 210 (додається)

9. Про  відкриту  заяву-коментар  представників  громадськості
Олександрійського регіону.

Слухали інформацію  заступника генерального директора ОКВП “Дніпро-
Кіровоград” Головченка О.О. стосовно відкритої заяви-коментар представників
громадськості  Олександрійського  регіону  щодо  підвищення  тарифів  на
водопостачання і водовідведення до рівня 26, 604 грн/м3.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення № 211 (додається)

10. Про внесення змін до Реґламенту Кіровоградської обласної ради.
Слухали інформацію  керуючого  справами  виконавчого  апарату

Кіровоградської  обласної  ради  Тимофієвої  Н.Г.  стосовно  внесення  змін  до
Реґламенту Кіровоградської обласної ради.

У ході  обговорення Погребнюк А.А. озвучив декілька пропозицій щодо
внесення змін до Регламенту обласної ради, а саме:

перед початком сесії кожен з громадськості може по запису виступити до
5 хв  по попередньому запису;

депутат не передає свій час для виступу іншому депутату;
на сесії кожна фракція має право на виступ з актуальних питань;
 та запропонував направити їх на розгляд  постійній комісії обласної ради

з  питань  регламенту,  депутатської  діяльності,  свободи  слова,  правової  та
антикорупційної політики.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект  рішення  обласної  ради  “Про  внесення  змін  до  Реґламенту
Кіровоградської обласної ради”.

3. Рекомендувати постійній комісії обласної ради з питань регламенту,
депутатської діяльності, свободи слова, правової та антикорупційної політики



8

розглянути  доцільність  внесення  змін  до  Регламенту  обласної  ради
передбачивши: надання слова для виступу особам, які виявили бажання взяти
участь у пленарному засідання  обласної  ради,  до  безпосереднього  відкриття
пленарного  засідання;  заборону  передачі  свого  часу  для  виступу  іншому
депутату; надання кожній фракції можливості виступу на пленарному засіданні
обласної ради з актуальних питань.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”-1 осіб  (Довбиш І.І.)
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 212 (додається)

11. Про  звернення  мешканців  гуртожитку  по  вул. Тамма,  13
м. Кропивницький стосовно приватизації їх помешкань.

Обговоривши інформацію викладену у звернені мешканців гуртожитку по
вул. Тамма,  13  м. Кропивницький  стосовно  приватизації  їх  помешкань,
враховуючи  відповідь  з  даного  питання  Кіровоградської  міської  ради  від
12.10.2017 року № Ко-13529.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-0 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-6 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято

12. Про  звернення  управління  Кіровоградської  єпархії  Української
Православної  Церкви  Київського  Патріархату  щодо  будівництва
кафедрального собору у м. Кропивницький.

Слухали інформацію заступника начальника управління містобудування
та  архітектури Кіровоградської  міської  ради  Мартинової  І.В.  Та  начальника
відділу  з  охорони  культурної  спадщини  управління  містобудування  та
архітектури  Кіровоградської  міської  ради  Лісняк  Н.А.  стосовно  звернення
управління  Кіровоградської  єпархії  Української  Православної  Церкви
Київського  Патріархату  щодо  будівництва  кафедрального  собору  у
м. Кропивницький.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  Кіровоградській  міській  раді  винайти  можливості

щодо  вирішення  спірного  та  соціального  важливого  питання  стосовно
будівництва  кафедрального  собору  у  м. Кропивницький  у  рамках  чинного
законодавства України.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 213 (додається)
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13. Про  звернення  жителів  м. Мала  Виска  стосовно  забезпечення
населення питною водою.

Слухали інформацію  начальника  управління  капітального  будівництва
обласної державної адміністрації Проненка С.М. стосовно звернення жителів
м. Малой Виски щодо забезпечення населення питною водою.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати Кіровоградській обласній державній адміністрації  та

Маловисківській міській раді винайти можливості щодо вирішення соціально
значущого питання стосовно завершення будівництва та введення водогону в
експлуатацію з метою забезпечення жителів м. Мала Виска питною водою.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 214 (додається)

14. Про депутатський запит депутата обласної ради Здебської В.П.
Слухали інформацію   депутата  Кіровоградської  обласної  ради

Здебської В.П. стосовно її  депутатського запиту з питання про включення до
обласного  бюджету  на  2018  рік  видатків  на  будівництво  скверу
ім. В.О.Сухомлинського  (із  подальшим  встановленням  пам'ятника)  по
вул. Центральній с.Василівка Онуфріївського району.

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти”-0 осіб 
“утрим.”-0 осіб

Вирішили:  Рішення № 215 (додається)

15. Про  звернення  Волинської  обласної  ради  щодо  необхідності
внесення  змін  до  нормативно-правових  актів  з  метою  забезпечення
збереження лісового фонду України.

Обговоривши  звернення  Волинської  обласної  ради  щодо  необхідності
внесення змін до нормативно-правових актів з метою забезпечення збереження
лісового фонду України

За результатами обговорення голова постійної комісії Кайдаш Ю.А. поставив
на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”-0 осіб 
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“утрим.”-0 осіб
Вирішили:  Рішення № 216 (додається)

На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякувала  усім  членам  постійної  комісії  за
оперативність та активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


